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Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia komisie finančnej a správy majetku MsZ v Galante, konaného 

dňa 11.06.2025 o 16.00 hod. v zasadačke MsÚ Galanta 
 
 
Prítomní: 

Predseda finančnej komisie: Peter Závodský 

Členovia finančnej komisie: Mgr. László Biró  

 MUDr. Ervin Chomča 

 Ing. Zoltán Kővágó 

 Ing. Augustín Popluhár 

 JUDr. Peter Zelinka 

Zapisovateľka finančnej komisie: Mgr. Katarína Kluchová 

 

 
Program: 
1) Otvorenie 
2) Návrh Sadzobníka za krátkodobý prenájom priestorov v MsKS a iné služby 
3) Návrh na II. úpravu rozpočtu Patria - Domov dôchodcov v Galante na rok 2025 
4) Návrh na II. úpravu rozpočtu mesta na rok 2025 
5) Informatívna správa k financovaniu kapitálových výdavkov z úveru vo výške 500 000 € 
6) Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č.../2025, ktorým sa dopĺňa všeobecne záväzné 

nariadenie mesta Galanta č.20/2024 o výške mesačných príspevkov na čiastočnú úhradu 
výdavkov v školách a nákladov v školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti 
mesta Galanta 

7) Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta č. .../2025 o podmienkach 
určovania a vyberania ostatných miestnych daní, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne 
záväzné nariadenie mesta Galanta č. 14/2020 v znení Všeobecne záväzného nariadenia 
mesta Galanta č. 24/2022, v znení Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta č. 
31/2022 a v znení Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta 14/2023 

8) Vyúčtovanie plateného parkovania 
9) Návrh na schválenie zámeru uzatvorenia dodatku č. 5 k nájomnej zmluve ako prípad hodný 

osobitného zreteľa s nájomcom GALANDIA, spol. s.r.o. 
10) Návrh na schválenie podmienok prenájmu športového ihriska – tenisového kurtu s 

nájomcom občianske združenie Tenis pre všetkých 
11) Návrh na schválenie podmienok dodatku č. 1 k nájomnej zmluve ako prípad hodný 

osobitného zreteľa s nájomcom BYSPRAV spol. s.r.o. 
12) Návrh na schválenie podmienok dodatku č. 1 k nájomnej zmluve ako prípad hodný 

osobitného zreteľa s nájomcom Hai Chau Le 
13) Návrh na vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže na prenájom nebytového priestoru na ul. 

Vajanského č. 909 v Galante 
14) Návrh na prevzatie „verejného osvetlenia“ vybudovaného v rámci výstavby lokality IBV 

GALANTA VÝCHOD do majetku mesta Galanta na základe kúpnej zmluvy – Galanta Východ, 
spol. s.r.o. 
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15) Návrh Dohody o zrušení a vysporiadaní podielového spoluvlastníctva – Branislav Jánoška, 
SPF 

16) Žiadosť o stanovisko – k bezodplatnému prevodu pozemkov z vlastníctva Slovenskej 
republiky v správe SPF do vlastníctva mesta - Puškinova ulica 

17) Žiadosť o stanovisko – k Ponuke na odplatný prevod majetku ŽSR – rekonštrukcia 
autobusovej stanice 

18) Žiadosť o stanovisko - k návrhu na uzatvorenie nájomnej zmluvy s právom stavby na 
pozemky vo vlastníctve Slovenskej republiky, v správe ŽSR 

19) Žiadosť o stanovisko – k návrhu zámeru prevodu pozemku formou zámeny – Richtárske 
pole, s.r.o. 

20) Nájom pozemku 
20.1. Szilvásiová Eva 
20.2. Ing. Ladislav Takáč 
20.3. PETRO CARS, s.r.o. 

21) Zriadenie vecného bremena v prospech mesta Galanta 
22) Zriadenie vecných bremien 

22.1. Západoslovenská distribučná, a.s. 
22.2. Západoslovenská energetika, a.s. 
22.3. Marián Šinkovič 

23) Doplnenie poplatkov GT 2025 
24) Rôzne 
 
 
K bodu č. 1: 

 
Predseda komisie p. Peter Závodský privítal všetkých prítomných na zasadnutí komisie 

finančnej a správy a majetku MsZ, oboznámil ich s programom a zahájil rokovanie. 
Okrem členov finančnej komisie MsZ boli prítomní Mgr. Peter Kolek– primátor mesta, 

Ing. Ján Poľakovský – prednosta MsÚ, Ing. Juraj Srnka, PhD. – vedúci oddelenia finančného, 
JUDr. Miriam Semková Šablatúrová LL.M. – vedúca oddelenia právneho a verejného 
obstarávania, Mgr. Katarína Barcziová – vedúca oddelenia školstva, kultúry, športu a mládeže, 
Ing. Lucia Nagyová – vedúca oddelenia správy majetku, MVDr. Gábor Pallya – hlavný kontrolór 
mesta, Ing. Anna Kivarothová - riaditeľka MsKS, MUDr. Valéria Mýtniková – poslankyňa MsZ. 
 
 
K bodu č. 2: 
Návrh Sadzobníka za krátkodobý prenájom priestorov v MsKS a iné služby 

- predkladala: Ing. Kivarothová 
 
Rozprava: 
P. Závodský: 
- dotazoval sa ohľadom predaja na amfiteátri, či je vyriešené spoplatnenie 
Ing. Srnka, PhD.: 
- uviedol, že sa to riešilo záberom verejného priestranstva, je predložený nový návrh VZN na  

vyberanie ostatných miestnych daní – ambulantný predaj 
Ing. Popluhár: 
- dotazoval sa, či sú ceny s DPH alebo bez DPH a či ide o riadnu činnosť, alebo podnikanie 
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- kritériá sú nateraz prísnejšie pre platcov DPH, či bolo toto preverené 
P. Závodský: 
- uviedol, že sadzby sú konečné a bez DPH, MSKS nie je platcom DPH 
 

Komisia finančná a správy majetku odporúča MsZ schváliť predložený návrh 
Sadzobníka za krátkodobý prenájom priestorov v MsKS a iné služby v spracovanom znení bez 
zmien. 

Komisia finančná a správy majetku odporúča preveriť, či príspevkové a rozpočtové 
organizácie majú registračnú povinnosť v zmysle § 4 zákona č. 222/2004 Z.z. o dani z pridanej 
hodnoty v znení neskorších predpisov. 
 za návrh: 6 členov komisie 
 
 
K bodu č. 3: 
Návrh na II. úpravu rozpočtu Patria - Domov dôchodcov v Galante na rok 2025 

- predkladal: Ing. Srnka, PhD. 
 

Komisia finančná a správy majetku odporúča MsZ schváliť predložený návrh na II. 
úpravu rozpočtu Patria - Domov dôchodcov v Galante na rok 2025  bez pripomienok. 

 za návrh: 6 členov komisie 
 
 
K bodu č. 4: 
Návrh na II. úpravu rozpočtu mesta na rok 2025 

- predkladal: Ing. Srnka, PhD. 
 
 Komisia finančná a správy majetku odporúča MsZ schváliť predložený návrh na II. 
úpravu rozpočtu mesta na rok 2025 bez pripomienok. 
 za návrh: 6 členov komisie 
 
 
K bodu č. 5: 
Informatívna správa k financovaniu kapitálových výdavkov z úveru vo výške 500 000 € 

- predkladal: Ing. Srnka, PhD. 
 
Rozprava: 
Ing. Kővágó: 
- k plánovanej realizácii parkoviska pri DD Patria uviedol, že pozemky patria spoločnosti 

GALANTATERM, spol. s r.o. a bude musieť o tom rozhodnúť valné zhromaždenie 
P. Závodský: 
- dal do pozornosti, že týmto materiálom sa neschvaľujú kapitálové výdavky na konkrétny 

účel ale spôsob financovania výdavkov 
Ing. Kővágó: 
- dotazoval sa ohľadom výmeny oplotenia pri futbalovom štadióne – či je k tomu nejaký 

projekt 
P. Závodský: 
- predstavil predbežný plán; uviedol, že parciálne sa na realizácii plota budú podieľať aj iné 
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spoločnosti 
Mgr. Biró: 
- dotazoval sa, či potrebné vytvoriť nové parkovacie miesta pri futbalovom štadióne; 

považuje za dostatočné parkovacie miesta pri športovej hale 
primátor: 
- uviedol, že parkovacie miesta budú potrebné aj kvôli Galandii 
MUDr. Mýtniková: 
- dotazovala sa tiež ohľadom parkoviska pri DD Patria, či je potrebné; má informácie, že tam 

ľudia neparkujú – je veľa voľných parkovacích miest na Weste 

P. Závodský: 
- uviedol, že parkovacie miesta sú potrebné pri DD Patria pre zamestnancov aj pre 

návštevníkov...parkovacie miesta na Weste sú v súkromnom vlastníctve 
 

Komisia finančná a správy majetku berie predloženú informatívnu správu na vedomie 
a odporúča financovanie kapitálových výdavkov vo výške 500 000 €  z úveru. 

 za návrh: 6 členov komisie 
 
 
K bodu č. 6: 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č.../2025, ktorým sa dopĺňa všeobecne záväzné 
nariadenie mesta Galanta č.20/2024 o výške mesačných príspevkov na čiastočnú úhradu 
výdavkov v školách a nákladov v školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 
Galanta 

- predkladala: Mgr. Barcziová 
 

Komisia finančná a správy majetku odporúča MsZ schváliť predložený návrh 
Všeobecne záväzného nariadenia č.../2025, ktorým sa dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie 
mesta Galanta č.20/2024 o výške mesačných príspevkov na čiastočnú úhradu výdavkov v 
školách a nákladov v školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta bez 
pripomienok. 
 za návrh: 6 členov komisie 
 
 
K bodu č. 7: 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta č. .../2025 o podmienkach určovania 
a vyberania ostatných miestnych daní, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné 
nariadenie mesta Galanta č. 14/2020 v znení Všeobecne záväzného nariadenia mesta 
Galanta č. 24/2022, v znení Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta č. 31/2022 a 
v znení Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta 14/2023 

- predkladal: Ing. Srnka, PhD. 
 
Rozprava: 
Mgr. Biró: 
- uviedol, že navýšenie považuje za neprimerané a navrhnuté diferencovanie považuje za 

zbytočné; odporúča iba jednu sadzbu na ambulantný príležitostný predaj 
Ing. Srnka, PhD.: 
- uviedol, že k rozdeleniu sadzieb sa pristúpilo z dôvodu zosúladenia jednotlivého sortimentu 
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s cenníkom na Galantské trhy 
Ing. Popluhár: 
- zdieľa názor Mgr. Bíróa ohľadom ponechania jednej sadzby pre všetkých, sumu navrhuje vo 

výške 7 €/m2/deň  
Mgr. Biró: 
- súhlasí so sumou 7 €/m2/deň 
 

Komisia finančná a správy majetku odporúča MsZ schváliť návrh Všeobecne 
záväzného nariadenia mesta Galanta č. .../2025 o podmienkach určovania a vyberania 
ostatných miestnych daní s pripomienkou ponechania jednej sadzby za užívanie verejného 
priestranstva pre všetky typy ambulantného príležitostného predaja a stanovením sadzby 
vo výške 7 €/m2/deň. 
 za návrh: 6 členov komisie 
 
 
K bodu č. 8: 
Vyúčtovanie plateného parkovania 

- predkladal: Ing. Srnka, PhD. 
 
Komisia finančná a správy majetku berie predloženú informatívnu správu 

o vyúčtovaní plateného parkovania na vedomie. 
 za návrh: 6 členov komisie 
 
 
K bodu č. 9: 
Návrh na schválenie zámeru uzatvorenia dodatku č. 5 k nájomnej zmluve ako prípad hodný 
osobitného zreteľa s nájomcom GALANDIA, spol. s.r.o. 

- predkladala: Ing. Nagyová 
 
Rozprava: 
Mgr. Biró: 
- navrhol, aby bola zmluva uzatvorená na obdobie 5 rokov, nájomné vo výške 1 € ročne 
 

Komisia finančná a správy majetku odporúča MsZ schváliť zámer uzatvorenia 
dodatku č. 5 k nájomnej zmluve ako prípad hodný osobitného zreteľa s pripomienkou 
uzatvorenia zmluvy na obdobie 5 rokov, nájomné odporúča stanoviť vo výške 1 €/rok. 

 za návrh: 6 členov komisie 
 
 
K bodu č. 10: 
Návrh na schválenie podmienok prenájmu športového ihriska – tenisového kurtu s 
nájomcom občianske združenie Tenis pre všetkých 

- predkladala: Ing. Nagyová 
 

Komisia finančná a správy majetku odporúča MsZ schváliť uzatvorenie nájomnej 
zmluvy na prenájom športového ihriska so žiadateľom v zmysle predloženého návrhu s tým, 
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že občianske združenie Tenis pre všetkých doplatí nájomné spätne odo dňa užívania 
pozemku bez právneho titulu. 
 za návrh: 5 členov komisie 
 zdržal sa: 1 člen komisie 
 
 
K bodu č. 11: 
Návrh na schválenie podmienok dodatku č. 1 k nájomnej zmluve ako prípad hodný 
osobitného zreteľa s nájomcom BYSPRAV spol. s.r.o. 

- predkladala: Ing. Nagyová 
 
 Komisia finančná a správy majetku odporúča MsZ schváliť dodatok č. 1 k nájomnej 
zmluve na prenájom kancelárskych nebytových priestorov v budove Mestského úradu ako 
prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle predloženého návrhu podmienok. 
 za návrh: 6 členov komisie 
 
 
K bodu č. 12: 
Návrh na schválenie podmienok dodatku č. 1 k nájomnej zmluve ako prípad hodný 
osobitného zreteľa s nájomcom Hai Chau Le 

- predkladala: Ing. Nagyová 
 

Komisia finančná a správy majetku odporúča MsZ schváliť predĺženie nájomnej 
zmluvy a úpravu podmienok prenájmu nebytového priestoru na ulici Hlavnej č. 945, Galanta 
za účelom poskytovania služieb – manikúra, pedikúra z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
v zmysle predloženého návrhu. 
 za návrh: 6 členov komisie 
 
 
 
K bodu č. 13: 
Návrh na vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže na prenájom nebytového priestoru na ul. 
Vajanského č. 909 v Galante 

- predkladala: Ing. Nagyová 
 
Rozprava: 
Mgr. Biró: 
- vzhľadom na neúspešnú obchodnú verejnú súťaž upriamil pozornosť na to, aby sa 

vychádzalo v ústrety žiadostiam o predĺženie zmluvy k nebytovým priestorom 
 

Komisia finančná a správy majetku odporúča MsZ schváliť vyhlásenie obchodnej 
verejnej súťaže v zmysle predloženého návrhu podmienok. 
 za návrh: 6 členov komisie 
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K bodu č. 14: 
Návrh na prevzatie „verejného osvetlenia“ vybudovaného v rámci výstavby lokality IBV 
GALANTA VÝCHOD do majetku mesta Galanta na základe kúpnej zmluvy – Galanta Východ, 
spol. s.r.o. 

- predkladala: Ing. Nagyová 
 

Komisia finančná a správy majetku odporúča MsZ schváliť prevzatie verejného 
osvetlenia vybudovaného v rámci výstavby lokality „IBV GALANTA VÝCHOD“ do majetku 
mesta Galanta. 
 za návrh: 6 členov komisie 
 
 
K bodu č. 15: 
Návrh Dohody o zrušení a vysporiadaní podielového spoluvlastníctva – Branislav Jánoška, 
SPF 

- predkladala: JUDr. Semková Šablatúrová, LL.M. 
 

Komisia finančná a správy majetku odporúča MsZ schváliť predložený návrh na 
uzatvorenie Dohody o zrušení a vysporiadaní podielového spoluvlastníctva medzi Mestom 
Galanta, Slovenským pozemkovým fondom a Branislavom Jánoškom bez pripomienok. 

 za návrh: 6 členov komisie 
 
 
K bodu č. 16: 
Žiadosť o stanovisko – k bezodplatnému prevodu pozemkov z vlastníctva Slovenskej 
republiky v správe SPF do vlastníctva mesta - Puškinova ulica 

- predkladala: JUDr. Semková Šablatúrová, LL.M. 
 

Rozprava: 
P. Závodský: 
- uviedol, že tento krok je nevyhnutný k tomu, aby sa mohl uvažovať o rekonštrukcii ulice - 

urobiť prechody pre chodcov, chodník... 
Ing. Kővágó: 
- dotazoval sa ohľadom súhrnu pozemkov od Slovenského pozemkového fondu, ktorý má byť 

spracovaný v zmysle schváleného uznesenia MsZ 
JUDr. Semková Šablatúrová, LL.M.: 
- uviedla, že zoznam sa spracováva a po spracovaní bude zaslaná žiadosť na SPF 
 

Komisia finančná a správy majetku odporúča MsZ schváliť bezodplatný prevod 
pozemkov z vlastníctva Slovenskej republiky v správe Slovenského pozemkového fondu do 
vlastníctva mesta Galanta. 
 za návrh: 6 členov komisie 
 
 

K bodu č. 17: 
Žiadosť o stanovisko – k Ponuke na odplatný prevod majetku ŽSR – rekonštrukcia 
autobusovej stanice 

- predkladala: JUDr. Semková Šablatúrová, LL.M. 
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Komisia finančná a správy majetku odporúča MsZ schváliť ponuku na odplatný 
prevod majetku ŽSR – pozemku parcela registra CKN č. 184 o výmere 181 m2 k.ú. Galanta za 
kúpnu cenu vo výške 90 €/m2 bez DPH. 
 za návrh: 6 členov komisie 
 
 
K bodu č. 18: 
Žiadosť o stanovisko - k návrhu na uzatvorenie nájomnej zmluvy s právom stavby na 
pozemky vo vlastníctve Slovenskej republiky, v správe ŽSR 

- predkladala: JUDr. Semková Šablatúrová, LL.M. 
 

Rozprava: 
JUDr. Zelinka: 
- dotazoval sa, či nebude problém, ak pozemok pod stavbou nebude vo vlastníctve mesta 
P. Závodský: 
- uviedol, že nájomná zmluva bude uzatvorená s právom stavby, nebude to brániť projektu 

rekonštrukcie a revitalizácie autobusovej stanice 
 

Komisia finančná a správy majetku odporúča MsZ schváliť uzatvorenie nájomnej 
zmluvy s právom stavby na pozemky vo vlastníctve Slovenskej republiky v správe ŽSR. 

 za návrh: 6 členov komisie 
 
 
K bodu č. 19: 
Žiadosť o stanovisko – k návrhu zámeru prevodu pozemku formou zámeny – Richtárske pole, 
s.r.o. 

- predkladala: JUDr. Semková Šablatúrová, LL.M. 
 

Komisia finančná a správy majetku odporúča MsZ schváliť zámer prevodu pozemkov 
parcely registra CKN č. 5188/757 a parcely registra CKN č. 5188/758 formou zámeny bez 
vzájomného finančného vyrovnania z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

 za návrh: 5 členov komisie 
 zdržal sa: 1 člen komisie 
 
 
K bodu č. 20: 
Nájom pozemku  

- predkladala: JUDr. Semková Šablatúrová, LL.M. 
 

20.1. Szilvásiová Eva  

Komisia finančná a správy majetku odporúča MsZ schváliť nájom pozemku parcely 
registra CKN č. 3997/2 k.ú. Galanta, cenu nájmu odporúča v zmysle prílohy č. 3 Zásad 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta. 
 za návrh: 6 členov komisie 
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20.2. Ing. Ladislav Takáč 

Materiál bol stiahnutý predsedom komisie. 
Komisia finančná a správy majetku odporúča prednostovi MsÚ vyvolať rokovanie so 

žiadateľom ohľadom technického riešenia, aby projekt nenarúšal záujmy mesta a bol 
zosúladený s plánmi mesta. 
 za návrh: 6 členov komisie 
 
20.3. PETRO CARS, s.r.o. 

Rozprava: 
P. Závodský: 
- dotazoval sa ohľadom výpovednej lehoty, odporúča zakomponovať do zmluvy krátku 

výpovednú lehotu  
Ing. Kővágó: 
- oboznámil prítomných so stanoviskom komisie investičnej výstavby k predloženému 

materiálu 
Ing. Popluhár: 
- dotazoval sa, či má žiadateľ uzatvorený nejaký vzťah k pozemku, nakoľko už teraz na ňom 

prebiehajú zásahy - rozkopávka 
JUDr. Semková Šablatúrová, LL.M.: 
- uviedla, že mal MsZ schválené uzatvorenie nájomnej zmluvy , avšak k podpisu zmluvy zo 

strany žiadateľa neprišlo z dôvodu veľkej výmery a tým pádom vysokého nájomného – 
žiadateľ si dal preto oddeliť pozemok geometrickým plánom 

P. Závodský: 
- odporúča, aby bola zo strany oddelenia rozvoja a výstavby vykonaná kontrola na ulici 29. 

augusta pri spoločnosti PETRO CARS s.r.o. z dôvodu prebiehajúcich prác na pozemkoch 
 

Komisia finančná a správy majetku odporúča MsZ schváliť nájom pozemku parcela 
registra CKN č. 208/15 vo výmere 32 m2, ktorá vznikne odčlenením z pozemku parcela 
registra CKN č. 208/11 k.ú. Galanta so zakomponovaním krátkej výpovednej lehoty do 
zmluvy a s pripomienkou vykonania kontroly za účelom preverenia prebiehajúcich prác na 
pozemkoch na ulici 29. augusta pri spoločnosti PETRO CARS s.r.o. 
 za návrh: 6 členov komisie 
 
 
K bodu č. 21: 
Zriadenie vecného bremena v prospech mesta Galanta 

- predkladala: JUDr. Semková Šablatúrová, LL.M. 
 

Komisia finančná a správy majetku odporúča MsZ schváliť zriadenie vecného 
bremena v prospech mesta Galanta a to na pozemku parcela registra CKN č. 202/28 k.ú. 
Galanta vo vlastníctve Slovenskej republiky, v správe Ústredia práce, sociálnych vecí 
a rodiny. 
 za návrh: 6 členov komisie 
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K bodu č. 22: 
Zriadenie vecných bremien 

- predkladala: JUDr. Semková Šablatúrová, LL.M. 
 

22.1. Západoslovenská distribučná, a.s. 

Komisia finančná a správy majetku odporúča MsZ schváliť pre žiadateľa zriadenie 
vecného bremena na pozemku vo vlastníctve mesta Galanta za účelom umiestnenia 
inžinierskych sietí k stavbe „DS Galanta, Matúškovská cesta – VNK, TS, NNK“. 

Výšku jednorazovej odplaty odporúča stanoviť v zmysle prílohy č. 2 k Zásadám 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Galanta. 
 za návrh: 6 členov komisie 
 
22.2. Západoslovenská energetika, a.s. 

Komisia finančná a správy majetku odporúča MsZ schváliť pre žiadateľa zriadenie 
vecného bremena na pozemku vo vlastníctve mesta Galanta za účelom umiestnenia 
elektrického vedenia k stavbe „nabíjacia stavba pre elektromobily“. 

Výšku jednorazovej odplaty odporúča stanoviť v zmysle prílohy č. 2 k Zásadám 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Galanta. 
 za návrh: 6 členov komisie 
 
22.3. Marián Šinkovič 
 
Rozprava: 
Ing. Kővágó: 
- uviedol, že na komisii investičnej výstavby bol materiál stiahnutý nakoľko nebolo zrejmé, či 

má byť zriadené vecné bremeno v prospech Mariána Šinkoviča, alebo v prospech 
občianskeho združenia Tenis pre všetkých 

P. Závodský: 
- uviedol, že žiadateľa je potrebné upresniť 
 

Komisia finančná a správy majetku odporúča MsZ schváliť zriadenie vecného 
bremena na pozemkoch vo vlastníctve mesta Galanta za účelom umiestnenia plynovej 
prípojky pre stavbu „nafukovacia tenisová hala“ s pripomienkou zriadenia tohto vecného 
bremena pre občianske združenie Tenis pre všetkých a nie pre p. Šinkoviča. 

Výšku jednorazovej odplaty odporúča stanoviť v zmysle prílohy č. 2 k Zásadám 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Galanta. 
 za návrh: 5 členov komisie 
 zdržal sa: 1 člen komisie 
 
 

K bodu č. 23: 
Doplnenie poplatkov GT 2025 

- predkladala: Ing. Kivarothová 
 

Rozprava: 
P. Závodský: 
- dotazoval sa ohľadom naplnenia príjmov za prenájom predajných zariadení a naplnenosti 

jednotlivých sektorov 
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primátor: 
- uviedol, že k dnešnému dňu sú predané miesta za 63.000 €, zostáva zopár posledných miest 
Ing. Kivarothová: 
- uviedla, že plánovaný rozpočet príjmov by mal byť naplnený a oboznámila prítomných 

o stave jednotlivých sektorov 
 

Komisia finančná a správy majetku odporúča MsZ schváliť predložený návrh na 
doplnenie poplatkov za prenájom predajných zariadení a príslušenstva počas konania XXXIX. 
ročníka Galantských trhov v roku 2025 v spracovanom znení. 
 za návrh: 6 členov komisie 
 
 
 

Predseda finančnej komisie poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí komisii a ukončil 
zasadnutie. 
  
 Peter Závodský v.r. 
 predseda komisie 
 
Zapísala: Mgr. Katarína Kluchová 


